

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 1998
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1998
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1579

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 1998

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1579

1990

**I. Nos. 27557-27577
II. No. 1043**

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 20 September 1990 to 2 October 1990***

	<i>Page</i>
No. 27557. France and Algeria:	
Convention concerning cooperation in scientific matters. Signed at Paris on 11 July 1973	3
No. 27558. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Malaysia:	
Agreement for the promotion and protection of investments. Signed at London on 21 May 1981	11
No. 27559. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Tnnisia:	
Agreement on the international carriage of goods by road. Signed at London on 10 March 1982	35
No. 27560. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Pakistan:	
Convention for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal eva- sion with respect to taxes on income and capital gains. Signed at Islamabad on 24 November 1986	53
No. 27561. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Denmark:	
Agreement on early notification of a nuclear accident and exchange of information concerning the operation and management of nuclear facilities. Signed at Co- penhagen on 19 November 1987	55

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME I579

1990

**I. N^{os} 27557-27577
II. N^o 1043**

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 20 septembre 1990 au 2 octobre 1990*

	<i>Pages</i>
N^o 27557. France et Algérie :	
Convention de coopération scientifique. Signée à Paris le 11 juillet 1973	3
N^o 27558. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Malaisie :	
Accord pour l'encouragement et la protection des investissements. Signé à Londres le 21 mai 1981	11
N^o 27559. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Tunisie :	
Accord relatif aux transports internationaux de marchandises par route. Signé à Londres le 10 mars 1982	35
N^o 27560. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pakistan :	
Convention tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu et les gains en capital. Signée à Islamabad le 24 novembre 1986	53
N^o 27561. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Danemark :	
Accord sur la notification rapide d'un accident nucléaire et sur l'échange de renseignements relatifs au fonctionnement et à la gestion des installations nucléaires. Signé à Copenhague le 19 novembre 1987	55